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Vraag: 
Waarom doen Woerdense Scholen niet mee aan het project Gezonde School? 
 
Antwoord: 
 
• De Gezonde School-aanpak zit deels in de basistaken van de GGDrU en kan via maatwerk 

worden aangevuld. Maatwerk is niet ingekocht op dit thema door de gemeente Woerden, 
maar de gezondheidsbevorderaar van de GGDrU gaat met onze ambtenaar volksgezondheid 
kijken naar de invulling van de intensivering van de basisuren voor 2024. Daar zou mogelijk 
ook e.e.a. voor Gezonde School-aanpak in kunnen gebeuren. 

• Scholen kunnen zelf via rijkssubsidie hulp inschakelen van de GGD. Voor dit schooljaar is dat 
niet gebeurd, maar in de schooljaren daarvoor en het komend schooljaar was/zal er wel 
begeleiding zijn van scholen door de gezondheidsbevorderaar. Dat is dan zonder extra 
middelen van de gemeente en wordt door het Rijk betaald. 

• Kortom: de GGD zet wel degelijk vanuit onze basisuren in voor scholen in Woerden op het 
thema Gezonde School. Geen complete begeleiding, maar wel het beantwoorden van vragen 
van scholen en het aanreiken van subsidiemogelijkheden en nieuwsbrieven over Gezonde 
School. In de begroting van de GGD staat dat ook (in het algemeen stuk). 

• Daarnaast vond er op dinsdag 3 juni 2024 een LEA-themabijeenkomst “Omgaan met armoede 
op scholen en in de kinderopvang” plaats in de Voedselbank, gericht op het primair- en 
voortgezet onderwijs en de kinderdagopvang. Tijdens deze bijeenkomst zijn de 
mogelijkheden van gezonde schoollunches met een aantal basisscholen besproken. 

• Raadslid Iozefina Paulet was hierbij aanwezig. Uitkomst van de gesprekken is dat sommige 
scholen al actief met dit thema bezig zijn en er interesse is om de mogelijkheden voor een 
grotere impact verder te onderzoeken. Over de gesprekken, afspraken en het vervolgtraject 
zal de gemeenteraad d.m.v. een RIB geïnformeerd worden. De RIB zal in Q3-2024 aan de raad 
worden aangeboden. 


